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Betreft: Schriftelijke vragen PvdA - Aircobeleid gemeente Maastricht. 
 
Geacht college, 

 

In april vorig jaar zijn er door PVM vragen gesteld t.a.v. het aircobeleid van de gemeente Maastricht1. 

Tevens is er in De Limburger van september 2021 een artikel verschenen over het aircobeleid van de 

gemeente Maastricht en mogelijke schending van het ‘fair play’-beginsel2. In de antwoorden op de 

vragen van de PVM geeft u aan dat binnenkort informatie op de website van de gemeente te vinden is. 

Wij hebben naar aanleiding van het artikel in de krant en de eerdere vragen van PVM de volgende 

vragen: 

1) Hoeveel aanvragen voor het plaatsen van een airco zijn er gedaan sinds 1 april 2021? Is er sprake 

van een toe- of afname t.o.v. het verleden? 

2) De nieuwe wet geldt slechts voor nieuwe gevallen. Hoe gaat u om met airco’s die voor 

inwerkingtreding van deze wet zijn geplaatst? Kan er aanleiding zijn om deze alsnog als illegaal aan 

te wijzen? Waarom wel? Waarom niet? 

3) Hoeveel mensen heeft u voor 1 april geïnformeerd over de nieuwe wet van minister Ollongren en de 

mogelijkheid om daarvoor nog snel een vergunning aan te vragen? 

4) Klopt het dat u voor 1 april 2021 c.q. 1 december 2020 geen eenduidig beleid voerde t.a.v. de 

plaatsing van airco’s en dus feitelijk willekeur de boventoon voerde? Waarom wel? Waarom niet? 

5) Waarom voerde u per 1 december 2020 ineens beleid in, terwijl u wist dat er beleid uit Den Haag 

aan zat te komen?  

6) Bent u op de hoogte van het onderzoek dat een inwoner van onze stad heeft verricht naar het 

aircobeleid in onze stad? Deelt u zijn conclusie dat er geen beleid was, maar dat u zelf van geval tot 

geval de regels vaststelde? 

7) Kunt u zich voorstellen dat burgers zich niet serieus genomen voelen door de overheid als de 

overheid n.a.v. een uitspraak van de rechter even snel actie onderneemt, waardoor feitelijk nieuw 

streng beleid wordt omzeild, terwijl er toch juist een reden zat achter dat nieuwe strenge beleid, 

namelijk dat airco’s geluidshinder veroorzaken? 

 

Met vriendelijke groet, 

Manon Fokke 

                                                 
1 https://maastricht.parlaeus.nl/user/questions/env=help/action=answerdoc/gd=24323/Antwoord_-

_Partij_Veilig_Maastricht_-_communicatie_buitenunits_airco_s_en_warmtepompen.pdf.pdf  
2 https://www.limburger.nl/cnt/dmf20210928_93513769  
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